

XSTOU XS310-08电磁阀

产品名称	XSTOU XS310-08电磁阀
公司名称	翊亨流体控制（上海）有限公司
价格	.00/件
规格参数	品牌:XSTOU 型号:XS310-08 产地:上海
公司地址	上海市奉贤区四团镇四平公路1889号2幢236室（注册地址）
联系电话	021-31263237 13331847886

产品详情

XSTOU XS310-08电磁阀用于气动阀门“开启”或“关闭”的电控操作。符合NAMUR连接标准，直接安装在气动执行器侧面，无需管子连接。根据仪表控制系统需要选择单电控或双电控；二位五通电磁阀配双作用式执行器，二位三通电磁阀配单作用式执行器，整机简单、紧凑、体积小、寿命长。该产器品有基本型（IP67）和防爆型，防爆级别 IExd II

BT4，其防爆级别适用于工厂的易爆环境场所。XSTOU XS310-08 solenoid valve is used for electric control operation of pneumatic valve "open" or "close". Comply with NAMUR connection standard, directly installed on the side of pneumatic actuator, without pipe connection. Single or double electric control shall be selected according to the needs of the instrument control system; Two position five way solenoid valve is equipped with double acting actuator, and two position three way solenoid valve is equipped with single acting actuator. The whole machine is simple, compact, small in size and long in life. The product is of basic type (IP67) and explosion-proof type. Its explosion-proof level is IExd II BT4, and its explosion-proof level is applicable to the explosive environment of the factory.

XSTOU XS310-08电磁阀作为工业自动化控制系统中的重要执行机构，可远距离集中控制能满足计算机程控的需要；如今在石油化工、燃气设备、核工业、电力装备、环保水处理、暖通空调、钢铁冶金、工业窑炉、罐装设备、酿酒设备、干燥设备、真空设备、表面处理、生物制药、食品机械、纺织印染、造纸等行业中得到广泛的使用，也是国防建设、科技建设的**产品。

XSTOU XS310-08 solenoid valve, as an important actuator in the industrial automation control system, can be remotely and centrally controlled to meet the needs of computer program control; Today, it is widely used in petrochemical industry, gas equipment, nuclear industry, electric power equipment, environmental water treatment, HVAC, iron and steel metallurgy, industrial kilns, canned equipment, brewing equipment, drying equipment, vacuum equipment, surface treatment, biopharmaceuticals, food machinery, textile printing and dyeing, paper making and other industries, and is also the preferred product for national defense construction and scientific and technological construction.